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 Încheiat astăzi, 06 februarie 2025 cu ocazia ședinței extraordinare convocată de 

îndată a Consiliului local al municipiului Orăștie. 

 Convocarea Consiliului local s-a făcut cu o zi înainte de data stabilită.  

  Din totalul de 18 consilieri locali în funcție la ședință sunt prezenți 17 consilieri 

locali. Lipsește din motive medicale dna consilier local Aldea Simona Maria. 

 La ședință participă primar ing.Ovidiu Balan, viceprimar Cristian Hendrea, secretar 

general Călin Costoiu, funcționari publici din cadrul aparatului de specialitate al 

Primarului și mass-media locală.  

 În continuare, președintele de ședință, dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia 

prezintă următorul proiect al ordinii de zi : 

 1.Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului achizițiilor publice aferent 

proiectului: ,,Amenajarea Zonei Centrale Protejate - Piața Victoriei și realizarea unui 

parcaj adiacent în Municipiul Orăștie’’. 

 2.Proiect de hotărâre privind numirea membrilor Comitetului Director al Clubului 

Sportiv Municipal “Dacia Orăștie 2010”. 

 Proiectul ordinii de zi este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 La primul punct al ordinii de zi, dl primar ing.Ovidiu Bălan prezintă motivele 

inițierii proiectului de hotărâre privind aprobarea Programului achizițiilor publice aferent 

proiectului: ,,Amenajarea Zonei Centrale Protejate - Piața Victoriei și realizarea unui 

parcaj adiacent în Municipiul Orăștie’’. 

 Dșoara inspector Gîrdea Bianca dă citire raportului întocmit de Direcția Arhitect-șef 

și Administrarea Domeniului public și privat. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități economico-

financiare, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 9 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.29/2025 privind aprobarea Programului achizițiilor 

publice aferent proiectului: ,,Amenajarea Zonei Centrale Protejate - Piața Victoriei și 

realizarea unui parcaj adiacent în Municipiul Orăștie’’. 

 La punctul al doilea al ordinii de zi, dl primar expune motivele inițierii proiectului 

de hotărâre privind numirea membrilor Comitetului Director al Clubului Sportiv 

Municipal “Dacia Orăștie 2010”. 

 Dl consilier juridic Fleșeriu Ciprian prezinta raportul întocmit de Direcția 

Administrație Publică Locală – Compartiment Juridic – contencios. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia dă citire raportului de avizare al comisiei 

pentru administrație locală, juridică si de disciplină. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru arată că, având în vedere timpul 

scurt, noi am pregătit niște documente pentru propunerile noastre, persoanele pe care le 

vom propune sunt prezente în sală și solicită consiliului local să le permită să ne prezinte 
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ce plusuri ar putea aduce prin activitatea lor sportului din municipiul nostru. 

 Dl viceprimar Cristian Hendrea intervine și menționează că, în regulamentul de 

organizare și funcționare a clubului sportiv nu sunt prevăzute criterii de selecție a 

persoanelor propuse a face parte din Comitetul director și se vor face propuneri pentru 

numirea acestora. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru arată că, se vor face propuneri, să 

știm exact ce vom vota, dacă să votăm acele propuneri care se vor face ar trebui să le 

cunoaștem ca să putem vota în cunoștință de cauză și cel mai bine ar fi ca acestea sa se 

prezinte. 

 Dl viceprimar Cristian Hendrea menționează că, nu este specificat niciunde că 

persoanele propuse trebuie să vină să se prezinte în fața consiliului local. 

 Dl primar ing.Ovidiu Bălan intervine și este de părere că, ne cunoaștem cu toții și să 

lăsăm politica și să facem administrație, cred că fiecare știe aceste persoane, care sunt din 

oraș și dânsul cunoaște inclusiv propunerile care se vor face din partea majorității. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru arată că, am avut și noi timp de o 

lună de campanie să ne prezentam plusurile și minusurile ar fi culmea să ne dăm acceptul 

unuia dintre consilieri pentru a fi propus și să nu știe nimeni nimic despre noi, chiar dacă 

se știe, votul este secret și ce o să apară oamenii pe procesul verbal doar. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius precizează că, nu se face politica în consiliul 

local este un aviz politic și suntem de la diferite partide și a cerut și data trecută, pe cât 

posibil am vrea să cunoaștem candidații propuși indiferent de care grup este propus și i se 

părea mai normal  ca la început să spunem că sunt cinci locuri în comitetul director, 

majoritari sunt consilierii locali ai Partidului Social Democrat să aibă trei locuri și 

celelalte două să le ia celelalte grupuri din consiliul local și nu i se pare normal, dacă are 

majoritate P.S.D se vor vota doar propunerilor lor, indiferent de cât de bună este persoana 

propusa de către ceilalți. 

 Dl consilier local Fugaciu Nadina Rodica arată că, din cate a înțeles se vor propune 

cinci persoane sau mai multe, care vor fi supuse la vot și cele care vor avea cele mai 

multe voturi vor fi alese, și revine la ce a spus anterior dl consilier local Zvîncă, cine știe 

prin ce minune ar putea fi valabilă și povestea și evităm cuvântul politic, trei membrii să 

aleși dintr-o parte și doi să fie aleși din cealaltă parte. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius precizează că, cele cinci persoane care vor fi 

numite în comitetul director vor reprezenta consiliul local și nu numai o parte a acestuia. 

 Dl consilier local Bîrlea Lucian Radu arată că, exista o hotărâre de consiliu local 

adoptată în anul 2022 și daca ați fi citit-o ați fi văzut tot ce înseamnă de la organigramă, 

personal de execuție și personalul care este desemnat de consiliul local.    

 Dl consilier local Ionică Mircea dorește să precizeze încă o dată consiliului că 

acționăm în virtutea unui regulament, dacă votul este secret atunci trebuie lăsat să fie vot 

și nu poate fi altcumva, nu înțelege ce mai discutăm, avem un regulament se fac 

propuneri și votăm acele propuneri. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru îl întreabă pe dl consilier local 

Ionică Mircea dacă își aduce aminte care a fost motivul pentru care a fost amânat 

proiectul de hotărâre și la care dumnealui a votat „pro” amânare. 

 Dna consilier local Giurgiu Margareta arată că, pentru ca să se gândească celelalte 

grupuri și să facă propuneri. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru precizează ca, nu acesta a fost 

motivul. 

 Dl consilier local Ionică Mircea arată că, dânsul cam așa a rămas cu imaginea că 

doriți să vă informați mai bine cu privire la persoanele propuse atunci. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru precizează că, exact și să 
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cunoaștem acele persoane și noi încercăm să aducem niște oameni care au legătură cu 

sportul mai tare decât alții cumva, dacă dumneavoastră o să aveți propuneri mai bune 

decât celelalte, atunci dânsul și colegii o să voteze pentru acelea. 

 Dl consilier local Ionică Mircea este de părere că aici nu avem alte criterii decât 

votul, cât de bună este o propunere va rezulta din vot, nu se poate altfel. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru arată că, de când purtăm aceste 

discuții oamenii ar fi putut să se prezinte, să ne spună despre ce e vorba și îi punem pe 

aceeași listă care fi votată prin vot secret și nu vede care este problema. 

  Dl consilier local Ionică Mircea precizează că, există deja o practică din partea 

unora de forța și a întinde regulamentul, noi nu suntem aici nici ca să ne instruim, nici ca 

să acționăm pe lângă regulament, avem un regulament și încercăm să acționăm cât mai 

eficient, cu atât mai mult în ședințele de îndată trebuie să ne concentrăm pe subiect, 

fiindcă discuțiile suplimentare sunt în ședința mare, noi nu avem posibilitatea de reacție 

imediată, o reacție imediată când aparatul Primăriei consideră că este necesar pentru o 

depunere imediată se face, dacă data trecută poziția a fost să mai luam un pic de timp de 

gândire l-am luat, acuma i se pare suficient și votul va decide, nu capacitățile retorice de a 

prezenta mai bine sau mai puțin bine pe cineva.    

 Dl viceprimar Cristian Hendrea este de părere că, avem un regulament pe care 

trebuie să îl respectăm, dacă doreați puteați să depuneți un amendament prin care 

solicitați acest lucru, să vină persoanele să își prezinte un CV sau nu, dar astăzi să venim 

și să prezentăm doar trei sau patru persoane i se pare discriminatoriu pentru ceilalți care 

nu pot să participe. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru întreabă dacă clubul sportiv 

municipal are rezultate notabile în ultimii 20 de ani, pentru că, în ultimii ani de fiecare 

data când s-au făcut alegerile, era o propunere și toata lumea după ea, se referă în general, 

să facem niște propuneri, iar acești oameni pot aduce unele plusuri comunității noastre. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius precizează că, nu a spus ca nu vor vota, a zis 

că ar fi fost normal să propunem de la început cinci persoane și să îi cunoaștem cu toții și 

nu cum a zis dl consilier local Ionică Mircea să trecem peste regulament, iar grupul 

consilierilor locali ai Uniunii Salvați Romania va avea o propunere în acest sens. 

 Dna consilier local Fugaciu Nadina Rodica este de părere că, având în vedere că se 

va da girul acestor oameni din partea consiliului local, ar fi un echilibru dacă girul este 

dat și de opoziție și de putere. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru arată că, încearcă să lase niște 

oameni, care în luna iunie ne-au votat, ne rugam de dânșii să iasă la vot indiferent pe cine 

au votat, să îi lăsăm sa se prezinte în fața consiliului și să ne spună cu ce ne pot ajuta, 

aceștia vin să ne ajute benevol fără vreo remunerație. 

 Dl consilier local Popa Dorin Ioan este de părere că, nu neapărat să se prezinte, 

fiindcă așa cum a zis și dl primar îi cunoaștem în general pe toți, este vorba de un 

organism de conducere al unui club sportiv, care a avut sau nu a prea avut rezultate, aici 

ar trebui ca fiecare să ne spună de strategie, de un proiect și ce vrea să aducă în plus prin 

activitatea sa la club.   

 Dl consilier local Bîrlea Lucian Radu se adresează dlui consilier local Popa Dorin 

Ioan care a avut mai multe mandate de consilier local și îl întreabă atunci când se votau 

membrii Comitetului director persoanele propuse erau prezente. I se răspunde de către dl 

consilier local Popa Dorin Ioan care precizează că, cei propuși nu erau prezenți. 

 Dl consilier local Iordăchescu Nicolae arată că, situația în care ne aflăm acuma a 

fost ca urmare a propunerii pe care dansul a făcut-o vis-a-vis de amânare, în ședința 

anterioară au fost prezentate unele propuneri și ar fi trebuit să îi invităm pe toți cei care 

vor fi propuși. 
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 Dl consilier local Bota Adrian precizează că, așa s-a discutat în ședința ordinară din 

luna ianuarie și dacă vă aduceți aminte am discutat să vina în ședință să îi cunoaștem și 

acum suntem în aceeași situație.  

 Dl consilier local Ionică Mircea arată că, regulamentul de organizare și funcționare 

a consiliului local prevede că, fără acordul acestuia nimeni altcineva nu poate lua 

cuvântul și în acest sens trebuie votul consiliului local. 

 Dl consilier local Bota Adrian menționează că, le știe atât pe cele cinci persoane 

care vor fi propuse de către majoritatea din consiliul local, cât și pe celelalte, dânsul știe 

un criteriu pe care poate ceilalți consilieri locali nu îl știu, acești oameni au ajutat CSM 

„Dacia Orăștie 2010” și au susținut din propriul lor buzunar anumite activități ale copiilor 

legitimați la club, ceea ce mulți dintre noi nu au făcut și poate nu facem sunt foarte buni 

și ai lor, foarte buni sunt și cei din partea cealaltă  

 Președintele de ședință supune la vot solicitarea dlui consilier local Teodorescu 

Octavian Alexandru de a se da cuvântul persoanelor care vor fi propuse pentru a face 

parte din comitetul director al CSM „Dacia Orăștie 2010” fiind consemnate 7 voturi 

„pentru”, iar 10 consilieri locali s-au abținut de la vot. 

 Președintele de ședință solicită membrilor Consiliului local să facă propuneri 

nominale pentru numirea membrilor Comitetului Director al clubului sportiv. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius îl propune pe dl Sebeș Nicolae, care este 

absolvent al Facultății Politehnica Timișoara, a jucat fotbal la echipele Mecanica și 

Favior Orăștie, a activat ca arbitru de fotbal între anii 1995-2004 și este absolvent al 

Școlii  de Arbitraj, categoria I și II obținute prin A.J.F Timișoara.    

 Dl viceprimar Cristian Hendrea face următoarele propuneri : Bîrlea Lucian Radu, 

Nuțiu Cosmin Ioan, Mercurean Ioan, Litinschi Mihai si Floarea Ovidiu. 

 Dna consilier local Fugaciu Nadina o propune pe dna Filipescu Claudia Iulia pe 

care o recomandă calitatea de sportiv și care a  promovat managementul sportiv în baza 

cunoștințelor pe care le are în acest domeniu și care a deținut o funcție de conducere în 

cadrul unui club sportiv din orașul Simeria.    

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru îi propune pe dnii Dobra Marcel, 

care deține o baza sportivă în Orăștie, unde se pot practica tenisul de câmp, ciclism 

indoor și cei interesați pot primi sfaturi de la nutriționiști și Neagu George fost fotbalist și 

care a antrenat mai multe echipe de fotbal, precum Gloria Buzău, Dunărea Călărași, Astra 

Giurgiu, FC Hermannstadt, Dinamo București, Metalurgistul Cugir. 

 Dl consilier local Bîrlea Lucian Radu intervine și corectează pe dl consilier local 

Teodorescu OctavianAlexandru, precizând că George Neagu a debutat ca jucător la 

Minerul Lupeni, a fost preparator fizic la Astra Giurgiu, Dinamo București și FC Argeș.  

 Dl secretar general Călin Costoiu arată că, potrivit art.139, alin.(6) din Codul 

administrativ aprobat prin O.U.G nr.57/2019, proiectele de hotărâre cu privire la persoane 

se vor lua întotdeauna prin vot secret. În consecință,  propune o pauză de 10 minute 

pentru a se întocmi buletinele de vot.  

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 9 voturi. 

 După pauză, dl secretar general Călin Costoiu prezintă buletinele de vot şi explică 

procedura după care se va desfășura votul.   

  În continuare, dl secretar general înmânează, pe rând, în ordine alfabetică, fiecărui 

consilier local, câte un buletin de vot pentru numirea membrilor Comitetului director al 

CSM Dacia Orăștie 2010, care intră în cabina special amenajată, apoi introduce buletinul 

de vot în urnă. Cabina de vot şi urna se află în fața consilierilor locali.   

 După încheierea votării, președintele de ședință procedează la deschiderea urnei în 

fața consilierilor locali, deschide fiecare buletin de vot şi le arată cum s-a votat, apoi îl 
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pune pe masa prezidiului. 

 Apoi, președintele de ședință şi dl secretar general Călin Costoiu  procedează la 

numărarea voturilor în public şi întocmesc procesul verbal constatator al rezultatului 

votării, arătând că cei 17 consilieri locali prezenți au votat fiind înregistrate următoarele 

rezultate : Sebeș Nicolae – 4 voturi „pentru”, Bîrlea Lucian Radu – 13 voturi „pentru”, 

Nuțiu Cosmin Ioan – 10 voturi „pentru”, Mercurean Ioan – 13 voturi „pentru”, Litinschi 

Mihai – 11 voturi „pentru”, Florea Ovidiu – 10 voturi „pentru”, Filipescu Claudia Iulia – 

5 voturi „pentru”, Dobra Marcel – 5 voturi „pentru” și Neagu George – 4 voturi „pentru”, 

iar trei voturi au fost nule. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat cu 14 voturi „pentru”, iar trei 

consilieri locali s-au abținut de la vot. 

 Este adoptată Hotărârea nr.30/2025 privind numirea membrilor Comitetului 

Director al Clubului Sportiv Municipal “Dacia Orăștie 2010”. 

 În încheierea ședinței, dl primar ing.Ovidiu Bălan arată că, în mass-media există 

unele discuții referitoare la reorganizarea administrativ-teritorială și consideră că este 

oportun să ne formulăm unele idei sau direcții pe care ar trebui să mergem, să vă gândiți 

pe viitor și să discutăm eventualitatea de a putea atrage către noi unele localități 

învecinate, dacă este oportun sau nu, dacă este bine să luăm cinci localități, ca o strategie 

pe termen lung și să vedem care sunt plusurile și minusurile. De asemenea, menționează 

că, la nivel național se discută și se stabilesc principiile în baza cărora se va face 

reorganizarea administrativ-teritorială și ar trebui să ne gândim la toți pașii, dânsul va 

participa la ședințele comisiei care este formată la nivel național și va expune și punctul 

nostru de vedere. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius este de părere că, în principiu reorganizarea 

se va face probabil în jurul judecătoriilor și am avea de câștigat dacă am lua zona turistică 

Geoagiu-Băi și zona Costești și a văzut un proiect în care Municipiul Petroșani era 

interesat să ia Comuna Orăștioara de Sus. 

 Dl primar ing.Ovidiu Bălan își dorește să avem niște voci unitare, fiindcă este o 

chestiune de interes local și regional, este o temă care trebuie analizată și susținută ca 

atare.   

 Dl consilier local Bota Adrian arată că, având în vedere că exista mulți pacienți cu 

probleme de diabet, iar în momentul de față nu există medic specialist la Spitalul 

Municipal Orăștie și îl întreabă pe dl primar daca va veni alt medic sau ce se poate face în 

acest sens pentru rezolvarea problemei. 

 Dl primar ing.Ovidiu Balan precizează că, suntem în căutarea unui medic specialist 

diabetolog care să profeseze în cadrul Spitalului Municipal Orăștie, dar din păcate sunt 

foarte puțini medici pe această specialitate. 

 Drept pentru care se încheie prezentul proces-verbal. 

 

 

                Președinte de ședință,                                                      Secretar General,                                                                   

             Lenuța Aurelia CÎNDEA                                   jr.Călin COSTOIU 

 


